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Rapport från  
Framtidsgruppens konferens 
Plats: Scandic hotel Infracity Upplands Väsby


Deltagare: Mona Ståhl GHS, Micke Olsson MiHk, Marcus Ericsson MiHk, 
Hanne Andersén ÖHK, Malin Peterson ÖHK, Klas Frid SHS, Eric Kleväng 
Callert SHS, Marita Pettersson NHK, Anders Jonsson NHK, Dennis Ljung 
VHS, Jennie Andreasen 7HS, Solveig Marklund FS SkeHk, Mats Wicander 
FS, Carola Vånsjö Framtidsgruppen (FG) SKeHk, Lars Marklund FS FG VHS, 
Martina Berglund FG 7HS, Jan Helgesson FG FS ÖHK,Robert Jansson SDA-
GHK FG, Steinar Holmström FG


Mats Wicander hälsade alla välkomna och betonade vikten av att vi kan 
enas om målen för svensk hundkapp och att endast tillsammans kan vi 
nå dem.
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Resultat av enkäten. 

Resultaten kommer skickas till sällskapen. Svarsfrekvensen blev i år 34% 
jämfört med 2020 , 47%. FG har delat upp svaren i två grupper, 
Greyhoundägare (Gä) och Whippet ägare (Wä). Det blev en jämn fördelning 
mellan antalet svarande GÄ och Wä. Gä har varit aktiva i sporten något längre 
än Wä. Gä är något äldre men ändå ganska lika åldersstruktur.


Vänner och bekanta är den absolut viktigaste orsaken till att man kommer i 
kontakt med och börjar med hundkapp. När det gäller omhändertagandet av 
nya hundkappare så är de flesta nöjda men ändå är det för många som inte är 
nöjda.


Avståndet är det viktigaste kriteriet för val av tävlingsbana. För Gä så är även 
bankvaliteten väldigt viktig vid val av bana.


När det gäller vilka banor man tänker tävla på så får Gä kommer Skellefteå på 
andra plats (SM) vilket låter förhoppningsfullt.


Gä planerar tävla lite oftare än Wä (Wippet race?) De yngre 21-35 år planerar 
tävla färre gånger än de äldre, orsak tidsbrist.


En stor del hundkappare avstod från att tävla under SM-veckan i fjol, p.g.a. att 
de inte hade en hund som var bra nog.


En stor majoritet trivs i sina klubbar och är nöjda med den information man får 
från klubben och förbundet.


8-punkters programmet 
FG presenterade handlingsprogrammet som togs fram 2020 och gick igenom 
målen som sattes upp på kongressen 2020.


Målen: Nya medlemmar: Målet 2021: 419 medlemmar Resultat: 427st


	                              Målet 2024: 495 medlemmar Vi har idag 519        
medlemmar


            Fler starter/hund Målet 2021: 8 Resultat 7.6. Resultat 2022: 7.0


                                        Målet 2024 är målet 10 starter per hund.


	   Fler hundar:        Målet 2021: 213 G och 147 W Resultat 142 G, 139 W
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	 	 	 Målet 2024: 252 g och 174 W Resultat 2022: 125 G 137 W


Tyvärr ligger vi efter målen med antal starter och antal hundar, men mötet 
ansåg att vi har möjlighet att nå dessa mål om vi strukturerar vårt arbete.


Hur har sällskapen arbetat med 8-
punkters programmet? 
Sällskapens representanter presenterade sitt arbete med programmet och 
målen. Samtliga har arbetat med målen men med varierande struktur.


Framtidsgruppens förslag på 
fokuspunkter. 
FG menar att om vi skall nå våra mål så måste vi fokusera på tre punkter i 8-
punkters programmet.


A) Gör bättre och mer samordnade inbjudningar 

Detta för att fler hundar skall få starta oftare. Detta ger oss bättre tävlingar och 
en bättre produkt för vår publik.


B) Gör svensk hundkapp mer synlig. 

Fler åskådare, fler hundkappare.


C) Premiera svensk uppfödning 

Om vi lyckas med A och B så måste vi ha fler svenskfödda kullar


Grupparbeten 
Vi grupparbetade  runt de tre fokuspunkterna och diskuterade vilka åtgärder 
och aktiviteter som skall till för att vi skall nå våra mål.


Följande aktiviteter kom vi fram till:


A) Gör bättre och mer samordnade inbjudningar 

Vid 2-3 tävlingar samma helg, skall tävlingsledarna samarbeta med 
inbjudningarna
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Bättre fokus på att få till lopp för de ”lågklassade” hundarna


Det finns värdefull statistik att tillgå för att få till mer träffsäkra inbjudningar


Minimera antalet ”kategorilopp”


Se över möjligheten för Whippets att få tävla två dagar i följd.


Utbilda hundkapparna att anmäla till tävling föra att färre skall bli utan lopp. 
(Alternativ anmälan)


Hårdare styrning från FS för att få till en tävlingskalender som maximerar antal 
starter.


Poängliga som uppmuntrar till tävlande. Där klass inte avgör vem som vinner.


B) Gör svensk hundkapp mer synlig 

Annonsera i sociala medier. Varje enskild hundkappare måste dela sportens 
budskap och evenemang till sina vänner i sociala medier. Detta gäller även de 
filmer som nu görs på de flesta banor.


Använd kändisar som prisutdelare.


Se över våra hemsidor och gör dem mer inbjudande och aktuella. hundkapp.se 
måste bli sportens huvud hemsida, med länkar till sällskapens sidor.


”Prova på” events


Visa upp hundarna och sporten på alla möjliga och omöjliga evenemang.


Använd Publikvärdar.


Arrangera Vinthundens dag


Arbeta med företagsevenemang. SDA-GHK har bra erfarenheter . Hör med 
dem om hur gå tillväga.


C) Gynna svensk uppfödning 

Hjälp uppfödarna att marknadsföra sin kullar.


Tips till uppfödare: Berätta om planerad parning och begär in Intresseanmälan 
innan parning.


Premiera uppfödare som säljer till nya hundkappare.


Gåvobrev till nya valpköpare t.ex. 1 års fritt medlemskap.
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Speakern skall informera vem som är uppfödare till vinnaren (om 
svenskuppfödd hund vunnit)


Årligt pris till bästa avelstik och uppfödare.


Uppfödarregister på hundkapp.se


Hur går vi vidare? 
FG presenterade sin plan för hur sporten arbetar vidare för att nå målen.


A) Sällskapen redovisar sina mål och planerade aktiviteter till FS senast den 
31/3 2023.


B) FS genomför tre stycken digitala ordförandemöten, där arbetet med målen 
diskuteras.


C) FS genomför digitala tävlingsledarmöten, ett före säsongsstart, ett vid SM 
och ett efter säsongen.


D) Sällskapen och FS skall tillsätta en kommunikationsansvarig, FS ansvarar 
för att genomföra digitala möten med de kommunikationsansvariga.


Avslutning 
FG avslutade mötet och tackade för det positiva engagemanget från 
deltagarna. Vi hoppas att detta möte blev starten på ett gemensamt arbete 
mot en starkare svensk hundkapp. Endast om vi samarbetar så kan vi nå våra 
gemensamma mål.
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